
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 18.03.2022 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Ing. Martin Matula 
                      p. Viliam Lučanský 
                      Ing. Igor Malko 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
                      - prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že chýba 
Ing. Korbeľ . Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh 
programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie I/2022, II/2022 
6. Prerokovanie inventúr za rok 2021 
7. Prerokovanie darovacej zmluvy medzi obcou a majiteľmi pozemkov na ulici Niže dediny 

a návrh na vklad 
8. Prerokovanie úpravy stravného lístka od 01.04.2022 a stanovisko kontrolórky obce 

k úprave stravného lístka 
9. Prerokovanie zámeru prenajať pozemok parcelné číslo KN C 290/3 o výmere 134m², 

ktorého majiteľom je obec Bystrička 
10.  Prerokovanie zámeru prenajať pozemok parcelné číslo KN C 675/121 o výmere 500 m², 

ktorého majiteľom je obec Bystrička 
11.  Prerokovanie žiadosti TJ Slovan Bystrička o dotáciu z rozpočtu obce v sume 4500€ 
12. Žiadosť p. Jána Pašku o odstránenie betónovej kocky nachádzajúcej sa na hokejovom 

ihrisku 
13.  Prerokovanie dodatku č.1 k VZN 4/2022 o určení  výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička 
14. Beh oslobodenia obce – zabezpečenie akcie 
15.  Došlá korešpondencia, rôzne 
16.  Diskusia 
17.  Záver  
 
 



2.- 3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia:           Ing. Malko, Mgr. Pospíšilová, Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice :  Ing. Rendek, Ing. Košút 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka skonštatovala, že na minulom zastupiteľstve nebolo uložené žiadne uznesenie. 
 
5. Rozpočtové opatrenie I/22, II/22 
Starostka materiály( príloha č. 2 )  poslanci  dostali otvára diskusiu: 
Poslanci berú opatrenie na vedomie. Jedná sa o presuny a zapracované financie v kapitolách. 

 
6. Prerokovanie inventúr za rok 2021 
Starostka materiály ( príloha č. 3 ) dostali otvára diskusiu: 
Bez pripomienok. 

Hlasovanie: 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
7. Prerokovanie darovacej zmluvy medzi obcou a majiteľmi pozemkov na ulici Niže dediny 
a návrh na vklad 
Starostka materiály ( príloha č. 4 ) dostali otvára diskusiu: 
Čo sa týka darovacej zmluvy - cesta je už vybudovaná aj skolaudovaná, ale aby sme ju mohli zapísať do 
majetku obce bolo treba ešte vysporiadať kúsok pozemku kde boli majitelia manželia Pavlovičovi 
a MUDr. Solimani, ktorí nám tieto kúsky pozemku darovali touto darovacou zmluvou. 

Po tomto môžeme dať cestu zavkladovať, 
Hlasovanie: 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
8. Prerokovanie úpravy stravného lístka od 01.04.2022 a stanovisko kontrolórky obce k úprave 
stravného lístka 
Starostka – materiály poslanci  dostali (príloha č.5 ).  
Diskusia: 
Ing. Mallá – od 1.4. treba zdvihnúť doplatok na obedy , suroviny stále stúpajú a predpokladá sa že,  
sa bude upravovať cena lístka  ešte raz.  
Ing. Malko – navrhuje, aby sa už teraz zodvihlo viac, aby sa už potom nemuselo. 
Ing. Mallá – uvidíme ako sa budú vyvíjať ceny potravín a  energie a podľa toho upravíme cenu. 
Ing. Matula – dôchodcovia sú s tým oboznámení ? 
Ing. Mallá – už boli informovaní 

Hlasovanie : 
 Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: Ing, Malko 
 

9.Prerokovanie zámeru prenajať pozemok parcelné číslo KN C 290/3 o výmere 134m², ktorého 
majiteľom je obec Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 6 ) 
Ide o prenajatie pozemku rodine Pivoňkovej,, ktorý majú jediný k prístup k tejto parcele. 

Hlasovanie : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
 



 
10. Prerokovanie zámeru prenajať pozemok parcelné číslo KN C 675/121 o výmere 500 m², 
ktorého majiteľom je obec Bystrička 
Starostka -  ( príloha č. 7) jedná sa o pozemok na  Lázkach,  kde sa nachádza včelín, ktorý chcú využívať 
na chov včiel s tým, že pozemok nemôžu oplotiť, len ohradiť oplotkom a dĺžka nájmu sa ešte posúdi. 

Hlasovanie : 
 Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: Ing. Malko 
 

11.Prerokovanie žiadosti TJ Slovan Bystrička o dotáciu z rozpočtu obce v sume 4500€ 
starostka 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 8), 
Je to taká istá časť ako minulý rok na financie, ktoré sa schválili aj minulý rok. 

Hlasovanie : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
12. Žiadosť p. Jána Pašku o odstránenie betónovej kocky nachádzajúcej sa na hokejovom  
ihrisku 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 9), 
Diskusia: 
P, Lučanský – je zásadne proti, táto plocha sa využíva pri zábavách na tancovanie. Je to škoda. 
Starostka – p. Paško chce tam dať trávu a využívať na volejbal, nohejbal a iné loptové hry. 
P, Lučanský – tam sa tráva nechytí 
Ing. Matula – radšej nech sa zameria na upravenie zadnej časti. A v budúcnosti uvidíme aká bude 
situácia a čo s ihriskom. 
Ing. Malko – skôr do budúcna riešiť projekt plochy na klzisko. 

Hlasovanie : 
 Za: 0    Proti: 6    Zdržal sa: 0 
 
13. Prerokovanie dodatku č.1 k VZN 4/2022 o určení  výšky príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Bystrička 
Starostka – materiály dostali (príloha č. 10), 
Ing. Tureková – mení sa len výška sociálneho fondu . Zvyšuje sa o 10 centov. 

Hlasovanie : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Beh oslobodenia obce – zabezpečenie akcie 
Starostka – navrhuje 12.4.2022 o 16.00 h 
Mali výbor TJ a bol návrh že sa to posunie na vyššiu úroveň budú súťažiť  aj dospelí . 
Potrebuje sumu na občerstvenie a ceny. Navrhuje 400 €. 
Treba účasť aj poslancov. 
Hlasovanie : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
14. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
- dostali materiál firmy Munipolis (príloha č.11) , ktorý ponúka licenciu na používanie 
komunikačného ekosystému.  Zmluva s terajšou firmou nám končí kde jedna SMS pre jednu 
rodinu. Ponuka firmy Munipolis je flexibilnejšie a v každej domácnosti si to môžu nainštalovať   
všetci členovia rôzne aplikácie. Cena tejto služby by boli 99 € za mesiac. 



Hlasovanie : 
 Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

- Dodatok ku zmluvu TJ predmet dodatku č. 1 o výpožičke  išlo o využívanie všetkých ihrísk 
pre občanov bezodplatne. 

Tento dodatok sa robil kvôli doplneniu  žiadosti na multifunkčné ihrisko  
Hlasovanie : 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
-  Dala na facebook žiadosť kto by nám  osadil turistickú mapu do dreveného stojanu 

podľa existujúceho. Ing. Malko našiel pána, ktorý to urobí a aj osadí za 780 € bez DPH. 
Hlasovanie : Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 
- Dala žiadosť o výmenu stĺpov bývalého rozhlasu využívaných telecomom. 
 
- Ozvala sa PPA že dostaneme 35 000 € na chodník.  Na 31.3.2022 zvolá majiteľov 

nehnuteľností susediacich s chodníkom a prejedná sa posun plotov podľa  zamerania. 
Musí sa robiť verejné obstarávanie, lebo firma, ktorá vyhrala za terajších podmienok sa 
nezmestí do rozpočtu. 

 
- Oddychová zóna na Lázkach : 

-  Ing. Malko – priestor sa vyčistil, treba odstrániť starú dlažbu. Treba vypíliť niektoré 
dreviny. Ak by sa to schválilo treba to robiť komplexne, teda vyčistiť priestory, 
natrieť lavičky a altánok, plochu na umelú trávu a vysadil živý plot. 

- Starostka – treba počkať na to, či nám prejde rekonštrukcia ihriska a do budúceho 
zastupiteľstva treba upresniť čo presne by sa tam robilo a  koľko by to celé stálo. 

 
22. Diskusia 
Ing. Košút – ako dopadlo zametanie?   
Starostka – po upozornení niektorých občanov o preparkovanie áut sa pozametala dedina. 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


